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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Märta Stenevi (MP)

2021/22:369 Avsaknad av svensk statistik om antisemitism

EU:s byrå för grundläggande rättigheter (FRA) rapporterar om fall och 
incidenter av antisemitism. Rapporteringen grundar sig delvis på data från 
medlemsstaterna.

FRA pekar på problemet att statistik saknas från Sverige för 2019 och 2020. 
Även Ungern och Portugal saknar statistik. FRA anser att när statistik saknas 
begränsar det förmågan hos beslutsfattare och andra berörda aktörer att vidta 
åtgärder och genomföra handlingsplaner.

Jag delar den uppfattningen. En kartläggning av omfattning och karaktär av 
antisemitiska handlingar är viktig för att förstå och motarbeta företeelsen.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Märta Stenevi följande:

 

Varför saknas statistiken och vad avser statsrådet att göra för att statistik ska 
insamlas och presenteras i framtiden?

………………………………………

Staffan Eklöf (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-11-12
Besvaras senast
2021-11-24 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


